
MESEČNA KRONIKA
ZVEZA KOMUNISTOV — Sekretar mestne-
ga -komiteja Zveze komunistov Ljubljane Vin-
ko Hafner je organiziral pogovor s poslanci
komunisti. Do tega pogovora je prišlo na p o
budo mestnega političnega aktiva, ki je že
junija predlagal takšen pogovor. Obravnava-
li so družbenopolitično dejavnost in politič-
no odgovornost poslancev ter njihovo sodelo-
vanje pri obdelavi in uresničevanju ustavnih
sprememb. V ta namen je klub poslancev iz
Ljubljane pripravil gradivo, ki služi z^ raz-
pravo.

Deseta seja mestnega komiteja je bila v
drugi polovici septembra. Obravnavali so do-
kument predsedstva ZKJ o zunanji politiki_,
ki je bil sprejet na junijski seji. Na tej seji
je bil navzoč tudi član predsedstva ZKJ Mit-
ja Ribičič.

Septembra je bila skupna seja mestnega
komiteja ZKJ in mestne konference mladine
Ljubljane, na kateri so obravnavali priprave
na tretjo sejo konference ZKJ.

Pod vodstvom sekretarja mestne konfe-
rence ZKJ je bilo posvetovanje političnega
aktiva, na katerem so obravnavali ukrepe za
pospešeno in racionalno stanovanjsko gradi-
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kor tudi probleme tako imenovanih črnih gra-
denj.

LJUBLJANSKE OBCINE — Komite občinske
konference ZKJ Ljubljana-Center je na zad-
nji seji obravnaval priprave na analizo ures-
ničevanja ustavnih sprememb v občini, po-
ročilo o zunanji politiki, kakor tudi doku-
ment predsedstva ZKJ v zvezi s tem.

Občinska konferenca socialistične zveze
občine Ljubljana-Center namerava izdajati
svoj občinski list. Za zdaj so izdelane le teze,
po katerih naj bi izdajali lasten list ali pa
bi razširili kakšnega izmed občinskih listov
ljubljanskih občin tudi na to občino. Ne
glede na to, katera izmed teh variant bo spre-
jeta, lahko zanesljivo napovemo, da bo vsaka
družina v tej občini že do konca leta dobila
svoj list, ki bo postal živ in pravočasen infor-
mator o dogajanjih v občini, mestu in kra-
jevni skupnosti.

ZVEZA MLADINE — Mestna konferenca Zve-
ze mladine Ljubljane je ocenila dosedanje
delo mestne konference ZMS v Ljubljani.

MESTNA SKUPŠCINA — V začetku septem-
bra je bila 38. seja mestne skupščine, na ka-
teri so obravnavali informacijo o stanju v
stanovanjski graditvi s posebnim poudarkom
na problematiki urbanizma, zemljiške poli-
tike in urejanja stavbnega zemljišča. Na tej
seji so obravnavali tudi poročilo o podražitvi
nekaterih komunalnih storitev. Ob koncu sep-
tembra je bila 39. seja mestne skupščine, na
kateri so znova obravnavali stanovanjsko
problematiko. Razprava se je odvijala okoli
odloka o ustanovitvi stanovanjskega solidar-
nostnega sklada mesta oziroma občine in o
drugih skladih s tega področja.


